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Pokupsko, 28. rujna 2A23, godine

ZAP:SNIK

s 34. sjednice Skolskog odbora odriane 28.9.2023. godine. Sjednica je zapodela u L2:15 sati u
prostoru domadinstva.
Prisutni: Nevenka Crnolatec, Zeljka eaii, Jelena Erent, Marina Kuzmii, Andrea Batinjan i

Zeljka Skrbin.

Prisutni bez prava odluiivanja:
- Ana Klindii, tajnica, u svojstvu zapisniiara,
- Stefica Facko Vrban, ravnateljica.

DNEVNI RED

t. Verifikacija Zapisnika s prethodne 33. sjednice 5kolskog odbora, odriane 18. srpnja
2023. godine,

2. Izvjeiie o radu u Skolskoj godini 2022./2023.,
3. lzvjeiie o radu Skolske knjiinice u Skolskoj godini Z0ZZ./ZAZ1.,
4. lzvjeiie o radu UZ Lajdica u 5kolskoj godini 2AZZ./2023.,
5. lzvjeiie o radu 5SO u Skolskojgodini ZA2Z.|ZAZ3.,

6. Donolenje GodiSnjeg plana i programa za 5kolsku godinu ZOZA.lZA24.,

7. Donolenje Skolskog kurikuluma za Skolsku godinu ZAZ3./ZOZ4,
8. Revizija knjiZnidne grade,

9. odredivanje visine najma za Skolsku Sportsku dvoranu i svladionice,
10. Ostala pitanja i priop6enja.

Sjednicu Skolskog odbora zapodela je predsjednica Skolskog odbora, Nevenka
Crnolatec, pozdravivli sve prisutne te ditanjem todki predloienog Dnevnog reda. Na
Dnevni red nije bilo primjedbi te je jednoglasno usvojen u svim todkama.



ad.1-. Predsjednica Skolskog odbora nakon toga je zatraiila davanje suglasnosti na Zapisnik s

prethodne,33. sjednice 50. Zapisnik je poslan dlanovima 50 skupa sa Pozivom na sjednicu te
su tako svi dlanovi upoznati s istim.

Svi prisutni dlanovi suglasni su sa Zapisnikom s 33. sjednice 50.

ad.Z./ad.3lad.4/ad.5. Predsjednica 50 prepuita rijed ravnateljici koja se ukratko osvrnula na
lzvjeiie o radu Skole u 5k. god. 2022./2023., lzvje5de o radu ikolske knjiZnice u 5k. god.
2A27.12023., Izvjeiie o radu udenidke zadruge ,,Lajdica" u 5k. god. 2OZZ./ZOZ3. te lzvjeiie o
radu ikolskog Sportskog druitva ,,Kupa" u 5k. god. 2022.12023.

Sva gore navedena lzvjeiia poslana su dlanovima Skolskog odbora uz Poziv za

danainju sjednicu te svi istidu da su upoznati sa sadrZajima dokumenata i da nemaju
primjedbi na iste.

Predsjednica 50 zatraZila je davanje suglasnosti te 50 jednoglasno usvaja sva izvjelda,
slijedom dega 5O donosi:

1. Odluku o usvajanju lzvjeS6a o radu u Skolskoj godini 2A22./2023.,
2. Odluku o usvajanju lzvjelia o radu Skolske knjiinice u ikolskoj godini 2A22./2023.,
3. Odluku o usvajanju lzvjelia o radu udenidke zadruge ,,Lajdica" u Skolskoj godini

2022.12023.,

4. Odluku o usvajanju lzvjeSda o radu Skolskog Sportskog dru5tva ,,Kupa" u 5kolskoj
godini 2A22./2023.,

ad.6./ad.7. Predsjednica 50 ponovo daje rijed ravnateljici koja je ukratko izloiila GodiSnji
plan iprogram rada 5kole za Skolsku godinu 2An.12A24. iSkolski kurikulum za2023./2024.

lstide kako je sa oba dokumenta detaljno upoznala ilanove Vijeia roditelja na sjednici
odrianoj dana 26.9.2023. godine te kako dlanovi Vije6a roditelja nisu imali primjedbi niti
prijedloga za nadopunu istih.

lsto tako oba dokumenta ukratko su izloiena i na sjednici Vijeia uienika dana
27.9.2A23. godine.

Ravnateljica upoznaje dlanove 50 sa moguinoidu dopunjavanja i izmjene, kako GPP-

a, tako i Skolskog kurikuluma, bilo kada u tijeku Skolske godine i nagla5ava da ie oba
dokumenta bitijavno dostupna, na web stranici 05 Pokupsko.

Predsjednica 5O predlaie dlanovima glasanje o usvajanju GPP-a i Skolskog kurikuluma
te su ilanovi oba dokumenta jednoglasno prihvatili. Skolski odbor donosi:

o Odluku o usvajanju GodiSnjeg plana i programa za Skolsku godinu 2023./2024.,
e Odluku o usvajanju Skolskog kurikuluma za Skolsku godinu 2023./2024.

ad.8. Predsjednica Skolskog odbora prepu5ta rijed ravnateljici koja upoznaje ilanove 50 sa

potrebom provodenja redovne revizije knjiZnidne grade, sukladno Pravilniku o zaStiti, reviziji
i otpisu knjiiniine grade. Ravnateljica predlaie da se revizija provede tijekom listopada 2A23.
godine te predlaZe Elanove Povjerenstva za provedbu revizije: strudnu suradnicu
knjiZniiarku, SnjeZanu lvekovid, strudnu suradnicu pedagoginju, Anitu Beganovi6 te uditeljicu
Nevenku Crnolate.c.
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elanovi 50 suglasni su s prijedlogom ravnateljice te odreduju rok za provodenje
revizije od 2. do 31. listopad a 2023. godine. Skolski odbor donosi:

Odluku o provodenju redovne revizije knjiZniinog fonda

ad.9. Rijed ponovno preuzima ravnateljica govoreii o najmu Skolskih svladionica i/ili Skolske
Sportske dvorane za potrebe Nogometnog kluba Kupa. Cijena najma za koriStenje Skolskih
svladionica i dvorane jednaka je ve6 10 godina, odnosno otkada je Zupanijska skupitina
Zagrebadke iupanije donijela Odluku o ostvarivanju i koriStenju vlastitih prihoda 5kola, 12.
prosinca 2013. godine.

Cijena najma iznosi 3,98 € po satu za koriStenje svladionica te 26,54 € za kori5tenje
dvorane. Ravnateljica istide promjene i poraste cijena energenata te tro5kova iivota uop6e i

smatra da je navedene cijene najma potrebno korigirati zbog bitno promijenjene ekonomske
situacije. Predlaie sljedede cijene najma:
- 10,00 EUR sa ukljudenim PDV-om za koriStenje Skolskih svlaiionica,
- 30,00 EUR sa ukljudenim PDV-om za koriStenje 5kolske Sportske dvorane.
U raspravu se ukljuEuju svi dlanovi 5O te iskazuju slaganje sa mi5ljenjem ravnateljice,
odnosno smatraju opravdanim podizanje cijene najma. Jednoglasno je usvojen prijedlog
ravnateljice, slijedom dega 5O donosi:

o Odluku o cijeni najma Skolske Sportske dvorane i svladionica.

ad.10. Predsjednica Skolskog odbora upitala je dlanove imaju li kakvih pitanja i priopienja, na

Sto se za rijei javila Andrea Batinjan s upitom vezanim za stambenu zgradu u Pokupskom, a

koja je u suvlasniStvu Osnovne ikole Pokupsko.
Naime, stanari su tijekom kolovoza zatraiili od tajni(tva 5kole da se narudi usluga

prainjenja septiike jame za navedenu zgradu te tajnica istiie da je isto proslijedeno,
odnosno da je usluga narudena preko Gradskog stambenog gospodarstva Velika Gorica
krajem kolovoza te je redeno da 6e se prainjenje obaviti dana 21.9.2023. S obzirom da
narudeni posao nije obavljen, Andrea Batinjan u ime stanara zgrade moli da se joS jednom
iskomunicira sa GSG Velika Gorica potreba prainjenja septidke jame.

Nije bilo drugih pitanja i priopienja.

Sjednica Skolskog odbora zavriena je u L2:35 sati
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Prilozi:

1. Odluka o usvajanju lzvjeS6a o radu u Skolskojgodini 2022.12A23.,
2. Odluka o usvajanju lzvjei6a o radu Skolske knjiZnice u 5kolskoj godini 2A22.12023.,
3. Odluka o usvajanju lzvjeiia o radu udenidke zadruge ,,Lajdica" u Skolskoj godini

2022./2023.,
4. Odluka o usvajanju lzvjeiia o radu Skolskog 5portskog dru5tva ,,Kupa" u Skolskoj

godini 2A22./2A23.,
5. Odluka o usvajanju GodiSnjeg plana i programa za 5kolsku godinu 2023.12024.,
6. Odluka o usvajanju Skolskog kurikuluma za Skolsku godinu 2023./2024.
7. Odluka o provodenju redovne revizije knjiiniinog fonda.
8. Odluka o cijeni najma Skolske Sportske dvorane i svladionica.

ZAP:SNICAR: EDNiCA SKOLSKOG ODBORA:
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